

Referat 22/8/2023 SK Speedway

Sted: Teams

Inviterede: Mette Bergenhagen (MB), Niki Strandholdt (NS), Hanne Thomsen (HT) og Jesper Søe Bergmann (JSB)

Deltagere:

1. Niki Strandholdt skal opereres for en diskosprolaps, og vil derfor være ude i et par måneder mens genoptræningen står på. Vi ønsker Niki en hurtig genoptræning og glæder os til at se ham igen.
2. HB
Hovedbestyrelsen har meget at se til med at danne sig et overblik over Jørgens ansvarsområder. Der afholdes i den kommende periode HB-møder ca. hver 14. dag, for at følge DMU's situation tæt. Næste HB-møde er d. 31. august.
3. Talentudvalg
Der er blevet kørt mange EM og VM-løb den seneste måned, og der har heldigvis været virkelig mange flotte resultater. Virkelig flot kørt af vores danske kørere - stort tillykke og tak for jeres flotte indsats.
4. 250 ccm
Der afholdes informationsmøde d. 7/9 for nye kørere. Formålet vil være at give nye og eksisterende kørere mulighed for at høre om muligheder og begrænsninger ved 250cc klassen.
5. Licens/Rekrutteringsudvalg/speedway kids
Der afholdes møde på mandag i Fredericia. Erik Vinther har inviteret, og klubberne opfordres til at bakke op om dette initiativ, hvor vi arbejder på at øge rekrutterings- og fastholdelsesindsatsen i klubberne.
Update - mødet er desværre blevet aflyst pga. manglende tilslutning.
6. Liga-udvalg
Svend Jacobsen har midlertidigt overtaget formandsposten i Ligaforeningen frem til generalforsamlingen i november.
Der er ved at blive udregnet snit til brug i 2024. Snit bliver baseret på de største ligaer, og vil derefter blive justeret efter hvor "hård" ligaen er.
Derudover så nærmer slutspillet sig, og semifinalen skal afvikles i Grindsted. Finale-værten bliver afgjort i sidste runde, så det er virkelig spændende.

7. TA/IT/DT/Kalender-udvalg

Der vil blive inviteret til et DT-møde, hvor der skal debatteres, om der overhovedet er basis for at afvikle en Danmarksturnering, med det relativt begrænsede antal aktive kørere, som der er i Danmark. Hvad er alternativerne og hvordan kan vi gøre det mere attraktivt at være publikum, kører, frivillig og forælder.

Arbejdsgruppen i 50cc har udarbejdet et oplæg til en turneringsstruktur, som SK nu vil kigge nærmere på.

8. Dommerudvalg/Dommerpåsætning

Der er netop blevet afholdt A-dommermøde, og på trods af kort frist, deltog alle, hvilket var superpositivt, så tak til jer alle for et godt møde med flot fremmøde.

9. Kursusudvalg

Der var ingen tilmeldte til det nyligt opslåede TT-kursus, så det blev aflyst. Vi prøver at få et kursus i kalenderen i løbet af efteråret.

10. Teknisk udvalg

Der har været afholdt møde med 85cc om Honda-reservedele, der ikke kan suppleres mere. Der vil blive arbejdet på at få godkendt uoriginale reservedele til Honda. Dette gøres i samarbejde med teknisk udvalg.

11. Nyt fra kontoret (JSB)

Medlemssystemet er så småt under udvikling, og der vil løbende blive udsendt information til klubberne. Vi anbefaler kraftigt at klubberne indsender navne på kontaktpersoner, som vil få muligheden for at få yderligere info om systemet og mulighed for at teste evt. løsningsforslag.

JSB har været til møde i Miljøministeriet om vandscooterbekendtgørelsen.

Det var meget positivt endelig efter 6 år at få åbnet yderligere op for dialogen, og vi ser frem til MIM's svar på vores ændringsforslag.

12. Nyt fra klubber/sportsudvalg

Der indkaldes til klubmøde d. 11. november, da det vurderes unfair at afholde klubmøder, så længe der er aktiviteter på banen. Indkaldelse udsendes sammen med referatet. Punkter til klubmøde vil bl.a. være SK-arbejde, Speedways fremtid, hvordan bliver vi bedre sammen, o.m.a.